



Shared Prosperity Dignified Life



2022 Global Forum on Competition Side event with MENA Countries

Friday 02 December 2022

12h30 – 14h30

AGENDA

Item 1. Welcome by the Chair of the Competition Committee – Professor Frédéric Jenny

Item 2. Update and report on activities in the region by:

1. UN ESCWA
2. UNCTAD
3. OECD

Item 3. Update on activities under the LOU activities:

1. Update on the extension of the Letter of Understanding;
2. Update on the progress with the recommendations of the [3rd Arab Competition Forum](#);
3. Update on the preparation of the 4th Arab Competition Forum. For reference see here for information on [past ACFs](#).

Item 4. Tour de table:

1. Update on recent national competition initiatives by heads of participating delegations;
2. Open discussion.

Item 5. Any other business.



Shared Prosperity Dignified Life



Forum Mondial de la Concurrence 2022

Réunion des pays de la région MENA

Vendredi 02 décembre 2022

12h30 – 14h30

ORDRE DU JOUR

Point 1. Accueil par le Président du Comité de la concurrence de l'OCDE - Professeur Frédéric Jenny

Point 2. Point et compte rendu des activités dans la région dans l'ordre suivant :

1. CESAO
2. CNUCED
3. OCDE

Point 3. Point sur les activités menées dans le cadre du Mémorandum d'accord (LOU) :

1. Point sur l'extension du Mémorandum d'accord ;
2. Point sur le suivi des recommandations du [3ème Forum Arabe de la concurrence](#);
3. Point sur les préparatifs du 4ème Forum Arabe de la concurrence. Pour référence, voir les informations relatives aux [Forums passés](#).

Point 4. Tour de table :

1. Point sur les initiatives nationales récentes en matière de concurrence par les chefs de délégations participantes.
2. Discussion ouverte.

Point 5. Toute autre question.